

**ANNOUNCEMENT OF CHANGE OF DATE OF BOARD OF DIRECTORS MEETING TO DISCUSS EXTRAORDINARY ITEMS**

**إعلان تغيير تاريخ انعقاد إجتماع مجلس الإدارة لمناقشة أمور غير اعتيادية**

Date: 14 April 2022  
Ref: SP/LCD/COM/PD/02-0422

التاريخ: ١٤ أبريل ٢٠٢٢  
الرمز الإشاري: SP/LCD/COM/PD/02-0422



**To: Bahrain Bourse**

**السادة / بورصة البحرين**

Further to the previous announcement made by Seef Properties B.S.C. ("Company") dated 11 April 2022, the Company would like to announce that its Board of Directors will meet on **Monday 18 April 2022 at 1:00 pm** to discuss the following:

عطفاً على الإعلان السابق الصادر من شركة عقارات السيف ش.م.ب. ("الشركة") بتاريخ ١١ أبريل ٢٠٢٢، تعلن الشركة بأن مجلس الإدارة سوف يعقد اجتماعه يوم **الأثنين الموافق ١٨ أبريل ٢٠٢٢ وذلك في تمام الساعة ١:٠٠ ظهراً**، حيث ستتم مناقشة وإقرار الآتي:

1. Elect the Chairman and Vice Chairman for the new term (2022-2025).  
١. إنتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائبه للدورة الجديدة (٢٠٢٢-٢٠٢٥).
2. Appoint the Board committee members for the new term (2022-2025).  
٢. تعيين أعضاء لجان مجلس الإدارة للدورة الجديدة (٢٠٢٢-٢٠٢٥).
3. Approve the update of all relevant registers with governmental authorities and banks to reflect the changes in the Board of Directors.  
٣. الموافقة على تحديث جميع السجلات ذات الصلة لدى الجهات الحكومية والبنوك لتعكس التغييرات في مجلس الإدارة.
4. Any other business.  
٤. ما يستجد من أعمال.

<b>Name</b>	<b>MARYAM ABDULRAHMAN HUSAIN</b> مريم عبدالرحمن حسين	<b>الإسم</b>
<b>Title</b>	<b>Senior Manager - Legal and Compliance</b> <b>Company Secretary</b> مدير أول - إدارة الشؤون القانونية والإمتثال سكرتير الشركة	<b>المسمى الوظيفي</b>
<b>Company Seal</b> ختم الشركة		<b>Signature</b> التوقيع
		

Copy to:  
Capital Markets Supervision Directorate - Central Bank of Bahrain